

《单词百科:-dimensional是什么意思?-dimensional怎么发音?-dimensional的解释和用法》

英语单词-dimentional是什么意思?-dimensional怎么读?-dimensional怎么发音?简答网为您整理了-dimentional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



-dimensional的意思

1、...维的;

-dimensional的双语例句

1、Experimental difficulties are also compounded in solving problems in three-dimensional fracture mechanics.

用实验方法解决三维断裂力学中的问题也存在多种多样的困难。

2、Two-dimensional collisions, both elastic and inelastic, may be demonstrated on this table.

在这个桌上, 可以演示二 维 的弹性和非弹性碰撞.

3、 I found the characters very two-dimensional, not to say dull.

我觉得那些人物形象即使不说是乏味无聊, 至少也是毫无深度.

4、 There are many ways of generating a two-dimensional representation of an object.

有很多制作物体二维图的方法.

5、 We can attribute this to the three dimensional nature of the problem.

我们把此归结为问题的三维本性.

6、 We can now use tetrahedron and hexahedron elements in three-dimensional stress analysis.

我们现在在三维应力分析中采用四面体单元和六面体单元.

7、 It is of course possible to produce three-dimensional maps by plastic modelling.

制作 立体 地图,当然可用以采用塑料成型的方法.

8、 Up to now we have restricted ourselves to one-dimensional , one-particle systems.

迄今,我们限于一 维 一粒子体系.

9、 Analytical solutions for three dimensional elasticity problems are quite difficult to obtain.

三维弹性问题的解析解是很难得到的.

10、 The investigation was extended to the study of a three-dimensional granular medium.

将这项研究推广到对三维颗粒状介质的考察.

11、 But an extensive water surface is not two-dimensional.

然而地球的辽阔水面都不是平面.

12、 The plane is two dimensional in points.

平面在点几何中是二维的.

13、 For finite-dimensional spaces determinants can be brought into play.

在有限维空间中可以运用行列式.

14、 The image exhibits three-dimensional characteristics, ie , the parallax effect.

物象显现三维特征, 也即具有视差效应.

15、 This phenomenon , peculiar to the two-dimensional wave motion, is sometimes called diffusion.

二维波所特有的这种现象, 有时叫做弥散现象.

以上是简答网为您整理的-dimensional怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
。查看更多关于-

dimensio

nal的用法、-dime

nsional的释义、-dimensional的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/-dimensional>